

Duta EU berpeluang naik ART

KUCHING: Duta Kesatuan Eropah (EU) ke Malaysia, Michalis Rokas dan rombongan telah berpeluang menaiki unit prototaip hidrogen Aliran Transit Autonomi (ART) selepas lawatan ke Perbadanan Kemajuan Ekonomi Sarawak (SEDC), kelmarin.

Menurut kenyataan Sarawak Metro Sdn Bhd (Sarawak Metro), Pengerusi SEDC, Tan Sri Datuk Amar Dr. Abdul Aziz Dato Hussain dan Ketua Pegawai Eksekutif Sarawak Metro, Mazli Mustaffa adalah antara yang mengiringi Rokas menaiki ujian di sepanjang laluan kejuruteraan di Jalan Keruing di Isthmus.

Mengiringi Rokas dalam lawatan ke SEDC dan uji tunggangan itu ialah delegasi EU kepada Ketua Bahagian Perdagangan dan Perhubungan Ekonomi Malaysia, Menteri Kaunselor Denis Baresch.

Turut hadir wakil Kementerian Pengangkutan Sarawak (MOTS) dan kanan pengurusan SEDC, Sarawak Metro, SEDC Energy Sdn Bhd dan EMG JV Sdn Bhd Sarawak Metro merupakan anak syarikat milik penuh SEDC

diamanahkan untuk melaksanakan, mengendali dan menyelenggara Projek Sistem Pengangkutan Bandar Kuching (KUTS).

Projek KUTS yang dibangunkan secara berperingkat itu bertujuan untuk memodenkan sistem pengangkutan awam serta mengurangkan kesesakan lalu lintas di Greater Kuching.

Fasa 1 Projek KUTS ialah pembangunan tiga laluan, iaitu Garisan Biru, Garisan Merah dan Laluan Hijau dan dijadualkan mula beroperasi secara berperingkat, mulai suku keempat 2025.

Laluan Biru, meliputi jarak 27.5km, adalah dari Rembus di Kota Samarahan ke Bandar Kuching, Laluan Merah (12.3km) dari Kuching Sentral ke Pending dan Laluan Hijau (30km) dari Pending ke Damai Sentral.

Metro Sarawak menggunakan kuasa hidrogen untuk kenderaan ART, sejajar dengan Sarawak aspirasi kerajaan menyahkarbonkan pengangkutan awam dan memajukan ekonomi hidrogen.

Kenderaan ART akan berjalan di atas tayar getah dan akan dikendalikan di lorong khusus tanpa landasan, sama ada pada gred (paras jalan) atau bertingkat dan tidak akan berkongsi jalan dengan pengguna jalan raya lain.

KENANGAN...
Michalis Rokas (empat, kanan) Denis Baresch (tiga kiri), Tan Sri Datuk Amar Dr. Abdul Aziz Dato Hussain, Mazli Mustaffa di hadapan prototaip kenderaan hidrogen ART.





HORNBILL NETWORKS CONSORTIUM SDN BHD (1339846-Y)

Atas Amugerah
ENTREPRENEURSHIP & STARTUP AWARD
Sarawak Digital Economy Awards 2023

Untuk
PROJEK SAMARIANG AVENUE

Disampaikan Oleh
YAB Datuk Patinggi Tan Sri (Dr) Abang Haji Abdul Rahman Zohari bin Tun Datuk Abang Haji Openg
(Premier Sarawak)

Pada
Khamis, 5 Oktober 2023

Bertempat Di
Pullman Hotel, Kuching

Daripada




Dianjurkan Oleh 



